

<<工程硕士研究生实用英语教程>>

图书基本信息

书名：<<工程硕士研究生实用英语教程>>

13位ISBN编号：9787118082241

10位ISBN编号：7118082244

出版时间：2012-8

出版时间：国防工业出版社

作者：李京南，林何 主编

页数：156

字数：231000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<工程硕士研究生实用英语教程>>

内容概要

《工程硕士研究生实用英语教程(第2版)》在广泛听取使用《工程硕士研究生实用英语教程》的教师和学生的意见基础上,对原教材进行了修订。

第2版保持原教材培养学生英语实际应用能力的编写目标,在教学材料的组织上进行了较大规模的调整,更换了一个单元主题,更换了五个单元的主要阅读材料,并对其他单元的学习材料、课后练习进行了适当的调整、删减和增补,使教材更贴近工程硕士研究生的实际需求,更具时代性、知识性和趣味性。

《工程硕士研究生实用英语教程(第2版)》由《学生用书》和《教师用书》两册组成。

《学生用书》分为15个单元,每单元包含导入、快读、精读、实用写作、补充阅读、翻译技巧六个部分,内容涉及工程硕士研究生在实际工作中可能面对的技术、商务交往和管理等话题,内容丰富、选材新颖、语言难度适中、针对性强,适合工程硕士研究生的实际英语水平,符合工程硕士研究生的实际需求。

《教师用书》按单元为各部分提供相关背景知识介绍、学习重难点辅导、教学活动建议、以及练习答案,既可作为教师教学的参考,也可供学生自学使用。

书籍目录

- unit 1 introducing someone
- unit 2 talking about a company
- unit 3 introducing a product
- unit 4 giving instructions
- unit 5 making a good presentation
- unit 6 taking a business trip
- unit 7 entertaining clients
- unit 8 meeting a different culture
- unit 9 managing job stress
- unit 10 shopping online
- unit 11 privacy and property on the net
- unit 12 business negotiation
- unit 13 negotiation at workplace
- unit 14 globalization
- unit 15 china in the globalized market

章节摘录

版权页： Comprehension . Reference key: 1. Visit the Web pages for wireless service providers and compare their available plans and net-works. 2. No, not necessarily. Some people may find it difficult to type on. 3. He/She should select a smartphone with a large internal memory or with an expandable memory card slot. 4. Video-output connectors. 5. A smartphone with a larger screen. Vocabulary . Key: 1. caption 2. internal 3. transfer 4. tend 5. omissions 6. features 7. option 8. accomplish 9. coverage 10. charged Key: 1. expandable 2. try out 3. option 4. features 5. decide on 6. narrow down 7. omissions 8. stand out from 9. proprietary 10. tend Translation . Reference key : 1. 请访问不同无线网络服务提供商的网页，对比通信方案及网络服务。

2. 许多网络会提供网内免费通话。

3. 大多数电信运营商会让您选择基于其服务的手机，您可通过网页左边的搜索栏进行选择。

4. 您可点击某一款手机获得该手机的信息，也可通过浏览器的“后退”按钮回到手机列表。

5. 您可以用朋友的智能手机来体验一下不同的输入方式。

6. 请考虑您想在手机里存储的数据量。

7. 大多数智能手机都有micro-USB接口或mini-USB接口，用于数据传输、充电，和耳机接口，用于音频输出。

8. 某些特殊智能手机配有视频输出连接线，用于连接更大屏幕。

9. 请考虑手机所占的空间、您通常携带和放置手机的方式。

10. 请考虑手机充电及手机使用的频率。

. Reference key: 1. List the qualities that are important to you in a phone and this will help you choose a smart-phone to your true needs. 2. Figure out how much you can afford, not only for the smartphone but for monthly service charges as well. 3. How a smartphone stores information is vital to how it works because of the large amounts of data it has to deal with. 4. A larger smartphone usually means a larger screen, which allows you to see more information at once. 5. Compare plans to see which one is best for you and may give you the best coverage. 6. You can transfer much larger amounts of data with a smartphone. 7. The best way to make sure that you get the right smart phone is to do lots of research. 8. A physical keyboard can be much easier to use than a virtual one. 9. Smartphones are ready to accept expandable memory to give you a large storage capacity. 10. One of the reasons that a lot of people like smart phones is their multimedia features.

<<工程硕士研究生实用英语教程>>

编辑推荐

《工程硕士研究生实用英语教程(第2版)(教师用书)》按单元为各部分提供相关背景知识介绍、学习重难点辅导、教学活动建议、以及练习答案,既可作为教师教学的参考,也可供学生自学使用。

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介, 请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>